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Dagelijks fiets in in de buitenwijk Nieuw-West in Amsterdam, al dan niet met een kleinkind 
voorop.
Regelmatig wordt ik opzij getoeterd door een scooter waarop vaak 2 personen zitten. De wijd 
uitstekende spiegels raken me bijna als ik in volle vaart wordt gepasseerd. Samen met mijn 
echtgenoot naast elkaar fietsen is er bijna niet meer bij. Als één van ons de toeter niet meteen 
herkent om onmiddellijk in de remmen knijpt en uit te wijken naar de stoeprand, ontstaat een nare 
situatie. Soms vraag je je af of de scotter zelf wel over remmen beschikt. 

Bij een stoplicht adem ik ongewild de vieze uitlaatgassen in, als ik m'n kleinkind voorop zit wijk ik 
uit naar het trottoir vanwege de uitlaatgassen.

Ik wil benadrukken dat ik erg blij ben met het feit dat snorfietsen binnenkort naar de rijbaan kunnen 
worden verplaatst. Dat leidt tot rustigere, veiligere en gezondere fietspaden. Dat er een AMvB komt 
om de mogelijkheid te bieden om snorfietsen naar de rijbaan te verplaatsen steun ik dus van harte.

Ik wil graag dat snorfietsen op de rijbaan gaan rijden in plaats van op het fietspad!

Ik dank u voor de mogelijkheid om mijn opmerkingen aan u kenbaar te maken en hoop dat u mijn 
reactie meeweegt bij de uiteindelijke implementatie van deze goede maatregel.

Met vriendelijke groet,

Lucienne Storm – van Essen

Amsterdam, 27 december 2016


